
P R O T O K Ó Ł   NR XLIII)2014
z posiedzenia XLIII  Sesji Rady Gminy Mycielin z dnia 14 marca 2014 r.
________________________________________________________

       W Sesji udział wzięli radni Rady Gminy Mycielin oraz zaproszeni goście wg załączonych
list obecności. Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym ( Dz. U. Z 2013 r., poz. 594 z późn. zm.) Przewodniczący Rady Gminy Mycielin
Mirosław Skalski otworzył obrady XLIII Sesji  i powitał wszystkich zebranych.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych uczestniczy 14 radnych, wobec czego istnieje wymagane
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad.1,2
______ 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Mycielin  Mirosław  Skalski  przedstawił  radnym  projekt
porządku obrad, który przedstawia się następująco:    
          

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia.
4. Projekt  uchwały  w  sprawie  sprostowania  błędu  pisarskiego  w  uchwale  Nr

XL/199/2013 Rady  Gminy Mycielin  z  dnia  19  grudnia  2013  r.  w sprawie  zmian
budżetu i zmian w budżecie Gminy na 2013 rok.

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych stanowiących
własność Gminy Mycielin.

6. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mycielin w 2014 rok.

7. Informacja w sprawie jednorazowych dodatków uzupełniających dla nauczycieli.
8. Informacja z  wykorzystania środków finansowych w 2013 r.  -  dział  851 Ochrona

zdrowia.
9. Rozpatrzenie skargi.
10. Interpelacje.
11. Zakończenie posiedzenia.

Po przedstawieniu projektu porządku obrad, przewodniczący  zapytał, czy radni chcieliby
wnieść uwagi bądź propozycje do przedstawionego porządku obrad. 
Ze  względu  na  brak  uwag,  czy  innych  propozycji  do  porządku  obrad  przewodniczący
zarządził  głosowanie. 
Udział w głosowaniu jawnym wzięło 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało
14 radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad XLIII sesji
został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3
_____ 

W  tym  punkcie  obrad  przewodniczący  Rady  Gminy  Mycielin  -  Mirosław  Skalski
poinformował radnych, iż protokół z obrad XLII Sesji  wyłożony jest do wglądu i można się
z nim zapoznać. 
Radni nie wnieśli uwag do protokółu. 
Następnie przewodniczący poddał go pod głosowanie. Udział w głosowaniu jawnym wzięło
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14 radnych.   Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych.  
Protokół z XLII Sesji przyjęty został przez Radę Gminy. 

Ad .4 
____ 

W tym punkcie obrad przewodniczący rady gminy Mirosław Skalski przedstawił projekt
uchwały  w  sprawie  sprostowania  błędu  pisarskiego  w  uchwale  Nr  XL/199/2013  Rady
Gminy Mycielin z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie
Gminy na 2013 rok.
W uchwale Nr XL/199/2013 Rady Gminy Mycielin z dnia 19 grudnia 2013 r. w sprawie
zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy na 2013 rok prostuje się błąd pisarski w § 1 pkt. 4
polegający na wpisaniu kwoty 324.531 zł  ,  a  winna być kwota 476.942 zł  w związku ze
stwierdzeniem przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu zawiadomieniem z dnia
21.01.2014 nr WA-0903/116/2/2014 błędu pisarskiego w treści ww. Uchwały.
Po przedstawieniu powyższego tematu przewodniczący zarządził  dyskusję.
Jako pierwsza z pytaniem wystąpiła radna Mariola Kasprzak – czy tylko w jednym miejscu
wystąpił błąd pisarski, czy w podsumowaniu było dobrze.
Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił przewodniczący Mirosław Skalski informując, iż
tylko w jednym miejscu był błąd pisarski w podsumowaniu było dobrze.
Z uwagi na brak pytań czy dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie.
W głosowaniu jawnym jednogłośnym radni przyjęli  uchwałę w w sprawie sprostowania
błędu pisarskiego w uchwale Nr XL/199/2013 Rady Gminy Mycielin z dnia 19 grudnia
2013  r.  w  sprawie  zmian  budżetu  i  zmian  w  budżecie  Gminy  na  2013  rok  zgodnie  z
przedstawioną propozycją.
W tym punkcie obrad podjęto uchwałę nr XLIII/214/2014 .

Ad. 5 
____ 

W tym punkcie obrad przewodniczący Mirosław Skalski głosu udzielił Halinie Mosicy –
pracownicy UG, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad najmu lokali
użytkowych stanowiących własność Gminy Mycielin. W załączeniu  pod protokół projekt
uchwały.
Po przedstawieniu powyższego tematu przewodniczący zarządził dyskusję.
Jako  pierwsza  z  pytaniem  wystąpiła  radna  Mariola  Kasprzak  –  w  § 14  mówi   o  3-
miesięcznym okresie wypowiedzenia  umowy, czy musimy dać lokal zastępczy.
Na powyższe  pytanie  odpowiedzi  udzieliła  Halina  Mosica,  iż  uchwała  dot.  tylko  lokali
użytkowych nie mieszkalnych.
Ponownie z pytaniem wystąpiła radna Mariola Kasprzak -  § 12  stawki czynszu i innych
opłat za lokal użytkowy , w tym garaż ustalane są z uwzględnieniem kosztów.
Odpowiedzi  na  powyższe  pytanie  udzieliła  Halina  Mosina  informując,  iż  reguluje  w/w
umowa.
Głos zabrał Jerzy Matuszewski – Wójt Gminy  wyjaśniając kwestie wypowiedzenia umowy.
Jeżeli  najemca  nie  spełnia  naszych  wymogów  to  w  każdej  chwili  taką  umowę  można
wypowiedzieć.
Głos zabrał radny Andrzej Banach  czy  dużo  jest w naszej gminie lokali użytkowych.
Na powyższe pytanie odpowiedzi udzieliła Halina Mosica, informując, iż przeważnie są to
garaże ale mamy również dwa zakłady fryzjerskie i kwiaciarnie.
Więcej pytań czy uwag nie wniesiono, przewodniczący zarządził więc głosowanie.
W głosowaniu jawnym jednogłośnym radni przyjęli projekt uchwały w sprawie ustalenia
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zasad najmu lokali użytkowych stanowiących własność Gminy Mycielin. W załączeniu  pod
protokół projekt uchwały.

W tym punkcie obrad podjęto uchwałę nr XLIII(215)2014 .

Ad. 6 
____ 

W  tym  punkcie  obrad  przewodniczący  głosu  ponownie  udzielił  Halinie  Mosicy  –
pracownika UG, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Mycielin w 2014 rok.
Zgodnie  z  art.  11  ust.  1  ustawy z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  ochronie  zwierząt  (Dz.  U.
z 2013  r.  poz.  856)  zapewnienie  opieki  bezdomnym  zwierzętom oraz  ich  wyłapywanie
należy do zadań własnych gminy. 
Rada Gminy Mycielin działając na podstawie  art. 11a ust. 1 aby wypełnić przedmiotowy
obowiązek określa  w drodze uchwały  corocznie  do dnia 31  marca.  Program opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, po zaopiniowaniu go
przez Powiatowego Lekarza Weterynarii,  organizacje społeczne, których celem działania
jest  ochrona zwierząt  oraz  po zasięgnięciu opinii  dzierżawców lub zarządców obwodów
łowieckich, działających na obszarze Gminy.
Projekt  niniejszej  uchwały  wraz  z  załącznikiem  Programem  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mycielin w 2014
roku został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kaliszu, organizacje
społeczne,  których  celem  działania  jest  ochrona  zwierząt  oraz  przez  dzierżawców  lub
zarządców obwodów łowieckich, działających na obszarze Gminy Mycielin.
Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały jest konieczne i uzasadnione.
Po przedstawieniu powyższego tematu przewodniczący zarządził dyskusję.
Jako  pierwsza  z  pytaniem  wystąpiła  Mariola  Kasprzak-  § 10  zapewnienie  miejsca  dla
zwierząt gospodarskich we wskazanym gospodarstwie rolnym, jakich zwierząt to dotyczy.
Na pytanie to odpowiedzi udzielił Jerzy Matuszewski – Wójt Gminy, informując, iż jeżeli
lekarz weterynarii uzna, że gospodarstwo nie spełnia wymogów żywieniowych dla zwierząt
tzn. (zwierzęta są niedożywione)  - można je tymczasowo umieścić w innym gospodarstwie
wskazanym w w/w programie.
Więcej pytań nie wniesiono, przewodniczący zarządził więc głosowanie.
W  głosowaniu  jawnym  jednogłośnym  radni  przyjęli  Program  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mycielin w 2014
rok zgodnie z przedstawioną propozycją.

W tym punkcie obrad podjęto uchwałę nr XLIII(216)2014. 

Ad. 7 
____ 

W  tym  punkcie  obrad  przewodniczący  głosu  udzielił  Ewie  Rzeźnickiej  –  zastępującej
kierownika ZEAS-u,  która  przedstawiła  informację  w sprawie  jednorazowych dodatków
uzupełniających dla nauczycieli.
Przepis wprowadzający obowiązek wypłacania jednorazowych dodatków uzupełniających
wszedł w życie w 2009 r. Od tego czasu samorządy na mocy art. 30A Karty Nauczyciela do
20 stycznia każdego roku muszą przeprowadzić analizę  poniesionych w poprzednim  roku
kalendarzowym  wydatków  na  wynagrodzenia  nauczycieli  w  odniesieniu  do:  wysokości
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średnich  wynagrodzeń  oraz  średniorocznej  struktury  zatrudnienia  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego.  Dodatek  uzupełniający  jest  ustalany
proporcjonalnie do okresu zatrudniania oraz osobistej stawki  wynagrodzenia zasadniczego
nauczyciela, zapewniając osiągnięcie średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego. Wypłata dodatku uzupełniającego musi nastąpić do 31 stycznia roku
kalendarzowego następującego po roku, dla którego wyliczono kwotę różnicy.
W  gminie  Mycielin  wypłata  jednorazowego  dodatku  uzupełniającego  dla  nauczycieli
nastąpiła  w  dniu  27  stycznia  2014  roku,  w  stopniu  awansu  zawodowego  tylko  dla
nauczycieli mianowanych: nauczyciele mianowani w kwocie 16.863,56 zł. 
Następnie  Pani  Rzeźnicka przedstawiła  radnym informację  o jednorazowych dodatkach
uzupełniających dla nauczycieli wypłaconych w latach 2009-2013. W 2009 roku – 68.331
zł, w 2010 roku – 64.971 zł, w 2011 roku  zł – 26.246 zł, w 2012 roku – 32.934 zł, w 2013
roku – 16.863 zł.
Po przedstawieniu powyższej informacji przewodniczący  zarządził dyskusję. 
Z uwagi na brak pytań czy dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie.
W  głosowaniu  jawnym  jednogłośnym  informację  w  sprawie  jednorazowych  dodatków
uzupełniających dla nauczycieli radni przyjęli.

Ad. 8 
____ 

W tym punkcie obrad  przewodniczący głosu udzielił Elżbiecie Ulrych – Kierownik GOPS-
u, która przedstawiła informację z wykorzystania środków finansowych w 2913 roku  w
dziale 851 – ochrona zdrowia. 
W  ramach  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  lata  2013-2017
wydatkowano kwotę 1.140 zł.
W  ramach Gminnego Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Gminy Mycielin  na 2013 rok wydatkowano kwotę 50.238,12 zł.
W ramach Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Gminy Mycielin
wydatkowano kwotę 7.840 zł.
Wyżej wymienione środki wydatkowano zgodnie z  przepisami i ustawą.
Po przedstawieniu tematu przewodniczący zarządził dyskusję.
Z uwagi na brak pytań czy dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie.
W głosowaniu jawnym jednogłośnym radni przyjęli informację z wykorzystania środków
finansowych w 2913 roku  w dziale 851 – ochrona zdrowia.

Ad 9 
____ 

W tym punkcie obrad przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi na działalność Dyrektora Gimnazjum w Korzeniewie.
Radny Ryszard Kornacki poprosił o przedstawienie treści skargi.
Głos  zabrał  wiceprzewodniczący  Eugeniusz  Janiak  przedstawiając  skargę  Pani  Marii
Różańskiej  –  nauczycielki   matematyki  gimnazjum  w  Korzeniewie  na  działalność
Dyrektora Gimnazjum w Korzeniewie.
Następnie głos zabrał przewodniczący Mirosław Skalski  przedstawiając sposób załatwienia
skargi.
W dniu  6 lutego 2014 roku wpłynęła do Przewodniczącego Rady Gminy skarga złożona do
Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty  w  Poznaniu  przez  p.  Marię  Różańską  na  działania
Dyrektora Gimnazjum w Korzeniewie.
Przewodniczący Rady Gminy Mycielin przekazał skargę na działania Dyrektora Gimnazjum
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w Korzeniewie Komisji Rewizyjnej, celem przeprowadzenia postępowania kontrolnego oraz
wydania  opinii  w  powyższej  sprawie.  Komisja  Rewizyjna  Rady  Gminy  Mycielin
przeprowadziła kontrolę  w Gimnazjum w Korzeniewie.
Po  zbadaniu  sprawy,  zapoznaniu  się  z  dokumentami  i  pisemnymi  wyjaśnieniami
Dyrektora, a także pisemną opinią Wójta Gminy oraz Rady Rodziców przy Gimnazjum w
Korzeniewie Komisja Rewizyjna ustaliła co następuje:
Skarżąca zarzuca Dyrektorowi Gimnazjum:

1) niechęć do skarżącej w postaci  ograniczenia możliwości rozwoju zawodowego,
2) dostosowywanie planu lekcji dla wygody innych, hołubionych nauczycieli,
3) prowadzenie lekcji matematyki w przypadkowych klasach,
4) obniżanie autorytetu przez odbieranie prowadzenia klasy,
5) brak  profesjonalizmu  Dyrektora  przy   przyznawaniu  opieki  nad  stażystami   do

stopnia awansu,
6) zatrudnianie  nauczycieli bez odpowiednich kwalifikacji pedagogicznych, 
7) proponowanie  zastępstw  nauczycielom  bez  kwalifikacji  pomijając  osoby  z

kwalifikacjami,
8) proponowanie  skarżącej  urlopu  zdrowotnego,  obniżanie  autorytetu  skarżącej,  jej

dyskryminacji oraz uprzedzenia dyrektora do innych nauczycieli,
9) nie otrzymywanie nagród za sukcesy edukacyjne,
10) nieuzasadnione  liczbę  hospitacji,  omawianie  na  nadzwyczajnych  Radach

Pedagogicznych  zachowań i prowadzonych lekcji przez skarżącą, negowanie metod
nauczania, umniejszanie i lekceważenie uwag, co do zachowań uczniów.

Dyrektor  Gimnazjum  w  Korzeniewie  odniósł  się  pisemnie  do  wszystkich   zarzutów  w
sposób następujący:
ad 1) skarżąca sama opóźniała swój termin awansu zawodowego, to była jej autonomiczna
decyzja. Brak wychowawstw klasy, negowanie sprawozdań itp. nie ma, w ocenie organu
stanowiącego,  wpływu  na  awans  zawodowy.  Awans  zawodowy  uzyskują  również
nauczyciele,  którzy  nie  pełnią  funkcji  wychowawcy  ale  za  to  podejmują  liczne  formy
działalności  dydaktycznej  i  wychowawczej.  W tym miejscu warto  podkreślić,  że w myśl
regulacji art. 31  ustawy o systemie oświaty kurator oświaty bada potrzeby nauczycieli w
zakresie doskonalenia oraz inicjuje i  koordynuje działania z  tym związane.  Zatem jak z
powyższego wynika dyrektor szkoły nie jest jedyną osobą, która ma związek z nauczycielem
ubiegającym się o awans zawodowy,
ad 2) trudno się ustosunkować do zarzutu  gorszego traktowania przy układaniu planu
lekcji.  Skarżąca  miała  możliwość  pracy  w  zespole  układającym  plan  lekcji,  ale  z  tej
możliwości nie  skorzystała,
ad 3) ze względu  na ograniczoną liczbę sal lekcyjnych, przy kilku nauczycielach uczących
tego samego przedmiotu równocześnie, zdarza się, że nauczyciele prowadzą zajęcia swojego
przedmiotu w różnych salach. Lekcje matematyki odbywają się w sali nr 9, zdecydowaną
większość zajęć skarżąca prowadzi  w tej sali,
ad  4)  zamiana  nauczanej  klasy  nastąpiła  zgodnie  z  wspólnymi  ustaleniami  z  p.  Marią
Różańską w związku z narastającymi konfliktami ww. z uczniami i  rodzicami. Wizyta u
Wójta Gminy Mycielin miała związek z koniecznością wyjaśnienia skarg rodziców na pracę
skarżącej  wpływających do Organu Prowadzącego,
ad 5) przepisy prawa nie dają  możliwości dowolnego subiektywnego oceniania kwalifikacji
nauczycieli. Było to wielokrotnie sprawdzane podczas kontroli przeprowadzonych  przez
wizytatorów  Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty.  Przydziały  opiekunów  stażu
uwarunkowane są możliwościami  kadrowymi szkoły,
Ad 6) zgodnie z art. 31 ustawy z dnia 7 września  1991 r. o systemie oświaty ( Dz. U z 2004
r.  Nr  256,  poz.  2572  ze  zm.)  kurator  oświaty  sprawuje  nadzór  pedagogiczny  nad
publicznymi i niepublicznymi placówkami oświaty. W świetle powyższego trudno zgodzić
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się z zarzutem dotyczącym braku kwalifikacji nauczycieli, 
ad 7) zastępstwa powierza się nauczycielom, którzy w danej chwili są do dyspozycji szkoły.
Nie jest to łatwe zadanie zwłaszcza, że niektórzy  z nich pracują w kilku szkołach. W tej
sytuacji dyrektor podejmuje działania niezbędne do zapewnienia opieki  uczniów w szkole, 
Ad  8)  zarzut  ten  nie  mieści  się  w  ramach  regulacji  art.  227  Kodeksu  postępowania
administracyjnego.  Przepis  ten  wprost  stanowi,  że  przedmiotem  skargi  może  być  w
szczególności zaniedbanie lub nienależyte wykonywanie zadań przez właściwe organy albo
przez  ich  pracowników,  naruszenie  praworządności  lub  interesów  skarżących,  a  także
przewlekłe lub biurokratyczne załatwienie sprawy, 
ad  9)   nie  podważa  się  jakichkolwiek   sukcesów edukacyjnych  skarżącej,  w  tym także
uzyskanych  na  konkursie  matematycznym  w 2004 r.  oraz  informatycznym  w 2006  r.,
jednak nie były to jedyne osiągnięcia szkoły w poprzednich latach,
ad 10) w świetle obowiązujących przepisów prawa dyrektor jest osobą która nadzoruje i
dokonuje  analizy  funkcjonowania  szkoły  w  różnych   obszarach  jej  działania.  Tak  więc
nadzorowi  podlega  kontrola  prowadzenia  zajęć  edukacyjnych,  przygotowania  do  nich,
sposobu  ich  prowadzenia,  wiedzy  merytorycznej  nauczycieli,  relacji  interpersonalnych,
przestrzegania przez nauczycieli przepisów prawa oświatowego, statutu szkoły i przyjętych
rozwiązań  w  systemie  oceniania.  Niewłaściwe  relacje  skarżącej  z  uczniami  na
prowadzonych  lekcjach  były  powodem  zwołania  nadzwyczajnego  zebrania  Rady
Pedagogicznej w dniu 2 grudnia 2013 r.  Konflikt z uczniami,  ich rodzicami,  negowanie
kwalifikacji innych nauczycieli oraz kompetencji dyrektora nie buduje dobrego wizerunku
skarżącej, a co więcej negatywnie wpływa na  atmosferę w szkole.
W  ocenie  Komisji  Rewizyjnej  zarzuty  wniesione  przez  p.  Różańską  nie  znajdują
uzasadnienia i tym samym skarga  jest bezzasadna.
Po przedstawieniu powyższej skargi przewodniczący zarządził dyskusję.
Jako pierwsza głos zabrała radna Renata Siwek stwierdzając, iż jeżeli ktoś z radnych ma
dzieci które uczęszczają do gimnazjum to wie jak prowadzone są lekcje przez p. Różańską –
budzą naprawdę wiele zastrzeżeń.
Głos zabrał radny Zbigniew Brajer – rada w ogóle nie powinna zajmować się tą sprawą jest
to wewnętrzny problem dyrektora i  nauczyciela – nauczyciel  winien uczyć dzieci,  a  nie
stwarzać problemy, wpływa to na zły wizerunek szkoły. 
Głos zabrał radny Ryszard Tomczyk, stwierdzając, iż jeżeli ktoś oficjalnie wystąpił ze skargą
to winien mieć dowody co do winy.
Głos zabrał Jerzy Matuszewski – Wójt Gminy stwierdzając, iż jeżeli pracownik ma dowody
na  złe  traktowanie  przez  pracodawcę  to  winien  złożyć  wniosek  do  Sądu,  niech  Sąd
rozstrzygnie  wniosek.  Należy  umieć  wysłuchać  krytyki,  nigdy  tak  nie  będzie,  że  będą
wszyscy żyć w zgodzie, a sprawy pracownicze są bardzo trudne . Szkoła jest miejscem gdzie
nie powinno  dochodzić do takich sytuacji, szkoła jest od tego aby uczyć dzieci, a nie  aby
były tam konflikty.
Głos  zabrał  radny  Andrzej  Banach  -  co  będzie  konsekwencją  wywołania  uchwały,  czy
dyrektor będzie mógł zwolnić pracownika.
Na powyższe odpowiedzi udzielił Wójt, informując, iż rada rozstrzyga tylko o zasadności
skargi.
Głos zabrała radna Marianna Klamecka stwierdzając, iż nikt z radnych nie może ocenić
pracy ani dyrektora  ani p. Różańskiej.
Po dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie.
W  głosowaniu  jawnym  jednogłośnym  radni  uznali  za  bezzasadną  skargę  Pani  Marii
Różańskiej  na  działalność  Dyrektora  Gimnazjum  w  Korzeniewie  w  sprawach
pracowniczych.

W tym punkcie obrad podjęto uchwałę nr XLIII/217/2014 . 
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Jako  pierwsza  głos  zabrała  Renata  Siwek  stwierdzając,  iż  dobrze  by  było  po  zimie
posprzątać  przystanki  autobusowe  i  prosi  o  wysłanie  dużej  równiarki  na  drogi  w  m.
Danowiec,  następne  pytanie  jaki  jest  koszt  założenia  tabliczek  z  nr  domów  w  danej
miejscowości.
Odpowiedzi udzielił Jerzy Matuszewski – Wójt Gminy informując ,iż przystanki zostaną
posprzątane, co do równiarki to już drogi są równane, koszt założenia takich tabliczek to
ok. 100 tys zł.
Głos zabrał radny Nowicki Antoni stwierdzając, iż bezsensu wydać 100 tys. zł na tabliczki
lepiej wydać to na budowę dróg.
Głos zabrał radny Andrzej Banach – z prośbą o wysłanie równiarki do Przyrania w stronę p.
Morawskiego i wyrównanie drogi z Korzeniewa tzw. krzywej, następna sprawa pokrycie na
przystanku autobusowym – wymaga naprawy.
Głos zabrała radna Mariola Kasprzak – rozjeżdżona droga w m. Gadów  do p. Szmyt.
Radny Zbigniew Brajer prosi o równiarkę  na drogę od p. Osucha do p. Sztorcha i w stronę
zabudowań po p. Zdanowskim.
Radny  Eugeniusz  Janiak-  w  m.  Stropieszyn  obok  posesji  p.  Filipowskiej  gałęzie  drzew
zagrażają bezpieczeństwu na drodze.
Radny Dariusz Grzymski – prosi o równiarkę w kierunku na tzw. błota i wywrotkę żwiru na
drogę w stronę Grochów.
Radna Beata Korczyńska – za leśniczówką w m. Kazala Stara  są bardzo duże dziury w
drodze  prosi o nawiezienie, również za p. Rybczyńskim w stronę Teodorowa.
Radny Kazimierz Milewski – z prośbą o dwie przyczepy żwiru na drogę w m. Korzeniew za
młynem.
Odpowiedzi  na  powyższe  udzielił  Wójt  Gminy,  informując,  iż  drogi  są  sukcesywnie
naprawiane i będą nawożone. Na przyszłą sesję przygotujemy propozycje inwestycyjne dot
dróg  w  roku  bieżącym.  Na  pewno  będzie  budowana  droga  w  m.  Przyranie  do  p.
Morawskiego i Korzeniewie na tzw. Kozinie. Na pewno nie wystarczy środków na wszystkie
inwestycje,  ale nie rozdysponujemy wszystkich wolnych środków należy zostawić je na rok
2015.
Radny Ryszard Kornacki  - czy został naprawiony przepust na drodze w stronę Zamęt za p.
Pinczakiem.
Na powyższe odpowiedział Wójt, iż musi to sprawdzić. Będąc przy głosie poinformował, iż
dzisiaj spotyka się ze Starostą i będą rozmawiać w sprawie dróg.

Ad .11 
____ 

Przewodniczący Rady Gminy Mycielin Mirosław Skalski  podziękował wszystkim za udział
w XLIII Sesji, kończąc obrady.  Sesja rozpoczęła się o godz. 9.00 , a zakończyła się  o godz.
11.25 .

Protokólant:
J. Kołodziejczyk 
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